



Corporate Announcement

ANNOUNCEMENT ON ARRANGEMENTS OF ASSET TOKENIZATION STANDARDS INFORMATION PAPER

Hong Kong, China – 21 June 2024 – Responding to significant market interest in asset-backed tokenization, particularly after the Securities and Futures Commission (“SFC”) issued the “Circular on tokenisation of SFC-authorized investment products” in November 2023, the IX Asia Tokenization Advisory Committee (“ITAC”), established in 2022 and formed under IX Capital International Limited (“IXCI”), has been leading the development of an Asset Tokenization Standard (“Standard”). The Standard facilitates the adoption of a robust and standardized approach to tokenization of real-world assets, providing a flexible framework that fosters innovation while reduces risks associated with the introduction of asset-backed tokens.

The Standard is intended to set a benchmark for the virtual assets sector in relation to the launch of asset-backed tokens, covering five key pillars including: infrastructure, financial stability, token classification, internal controls & security, and regulatory & legal compliance. The Standard is intended to form the basis of an assessment program to demonstrate conformance with requirements under each of the five pillars.

In order to ensure that the Standard meets the needs and expectations of all stakeholders, IXCI will be publishing an Information Paper on 1 July 2024, providing details on the conceptual framework of the Standard and the five pillars.

Internal consultation among committee members and alliance associations has been in progress over the past few months; an extended consultation exercise will be conducted following the publication of the Information Paper.

IXCI will start accepting registration for the Information Paper on 21 June 2024, via the Registration Google Form. Registered participants will receive an email from 1 July 2024, with access to the Information Paper and a Comment Google Form. The extended consultation period will run until August 31, 2024. We cordially invite individuals and organizations interested in participating in the extended consultation to complete the Registration Google Form provided below.

[CLICK HERE FOR THE REGISTRATION GOOGLE FORM](#)

For any further enquiries regarding the Asset Tokenization Standards Information Paper, please contact us via email at tsconsult@ix-index.com.

IX Capital International Limited

公司通告

資產代幣化標準資訊文件的安排公告

中國香港 – 2024 年 6 月 21 日 – 鑑於市場對資產代幣化的濃厚興趣，尤其是在證券及期貨事務監察委員會("證監會")於2023年11月發佈"有關證監會認可投資產品代幣化的通函"之後，信昇資本國際有限公司("IXCI")旗下於2022年成立的信昇亞洲代幣化顧問委員會("ITAC")一直在領導制定資產代幣化標準("標準")的工作。該標準有助於採用穩健和標準化的方式對現實世界資產實現代幣化，提供靈活的框架以促進創新，同時降低引入資產支持代幣所帶來的風險。

該標準旨在為虛擬資產行業在推出資產支持代幣方面樹立基準，其涵蓋五大支柱：基礎設施、金融穩定性、代幣分類、內部控制與安全，以及監管與法律合規。標準擬成為評估計劃的基礎，以證明符合五大支柱每個支柱下的要求。

為確保標準能滿足所有利益相關者的需求和期望，IXCI將於2024年7月1日發佈資訊文件，提供有關標準概念框架和五大支柱的詳細資料。

過去數月，委員會成員和聯盟協會之間的內部協商一直在進行中；資訊文件發佈後將進行延伸諮詢。

IXCI 將於2024年6月21日開始通過"註冊Google表單"接受資訊文件的登記。已註冊的參與者將於2024年7月1日或之後收到一封電子郵件，其中包含資訊文件的連結和"評論Google表單"。延長諮詢期將持續至2024年8月31日。我們誠摯邀請有興趣參與延長諮詢的個人和組織填寫下方提供的註冊Google表單。

[點擊此處查看"註冊Google表單"](#)

如有任何關於資產代幣化標準資訊文件的進一步查詢，請透過電郵
tsconsult@ix-index.com 與我們聯繫。

信昇資本國際有限公司